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Protokół z posiedzenia 
Komisji Rewizyjnej  

z dnia 12 maja 2016r. 
 
 

Posiedzenie otworzył o godz. 8:30 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jan Rajchelt, 
który powitał członków komisji. W posiedzeniu udział wzięli: 
Jan Rajchelt 
Łukasz Wawrzyniak 
Tomasz Maćkowiak 
Maciej Szafrański 
Tadeusz Lammel 
oraz 
Michał Żelazek – Dyrektor GOKiS. 
 
Przedmiot posiedzenia: Kontrola wykonania budżetu w GOKiS z uwzględnieniem sekcji 

sportowej za 2015r. i I kw. 2016r. 
 
Pan Żelazek poinformował, że Gminny Ośrodek Kultury i Sportu w Kleszczewie opracowuje 
plan finansowy dla działalności kulturalnej i sportowej w rozdziale 92114 oraz dla biblioteki 
w rozdziale 92116. GOKIS swoje wydatki pokrywa z otrzymanej dotacji podmiotowej z 
budżetu gminy oraz środków własnych wypracowanych w ramach działalności statutowej 
oraz ze sprzedaży usług. Pan Żelazek przedstawił wykonanie budżetu GOKiS  za 2015r. i I 
kwartał 2016r. 
W okresie sprawozdawczym instytucja osiągnęła przychody w wysokości 1.240.595,13 zł tj. 
99,99 % planu i pochodziły z niżej podanych źródeł: 
 
●Rozdział 92114 „Pozostałe instytucje Kultury” 1.058.786,76 zł 
- wpływy z różnych opłat 46,40 zł 
- wpływy z usług 173.928,59 zł  
  w tym m.in.: 
- udostępnienie hal sportowych 88.361,25 zł 
- udostępnienie powierzchni pod automaty do napojów 4.800,00 zł 
- wpisowe na turnieje, opłaty startowe 4.275,54 zł 
- sprzedaż gazety SAMORZĄD oraz opłaty za reklamy 13.864,93 zł 
- wynajem lokalu użytkowego 5.448,75 zł 
- opłaty za zajęcia w sekcjach 15.709,34 zł 
- wpłaty na obozy 22.233,00 zł 
- pozostałe przychody 18.235,78 zł (m.in. udostępnienie pomieszczeń, usługi marketingowe)  
- pozostałe odsetki (odsetki bankowe) 267,27 zł 
- wpływy z różnych dochodów ( w tym: darowizny, prowizje z tytułu rozliczeń podatku    

dochodowego od osób fizycznych) 1.107,59 zł 
- dotacja podmiotowa z budżetu gminy 884.449,00 zł 
• Rozdział 92116 „Biblioteki” 180.808,37 zł 
- wpływy z usług ksero 181,71 zł 
- wpływy z różnych dochodów 6.172,66 zł 
( kary za przetrzymywanie książek, darowizny) 
- dotacja podmiotowa z budżetu gminy 164.133,00zł 
- dotacja z Biblioteki Narodowej w tym: 10.321,00 zł 
„ Zakup nowości wydawniczych do bibliotek” 10.321,00 zł 
● Rozdział 92114 Pozostałe instytucje kultury obejmuje koszty związane z działalnością 
Ośrodka Kultury, Hali Widowiskowo-Sportowej w Kleszczewie, Hali Sportowej w Tulcach 
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oraz z funkcjonowaniem boisk ORLIK i boisk trawiastych. Koszty w rozdziale 92114 
zaplanowano na poziomie 1.059.833,00 zł a wykonanie wynosi 1.071.380,42 zł tj. 101,09 % 
planu.  
Pan Rajchelt zapytał z czym związane jest to niewielkie przekroczenie założeń finansowych. 
Pan Dyrektor poinformował, że bardzo trudno co do złotówki oszacować wydatki zwłaszcza, 
że pod opieką GOKiS jest wiele obiektów takich jak boiska, hale sportowe, place zabaw. Na 
tych obiektach często trzeba wykonać prace remontowe, zwłaszcza, że w okresie zimowym 
hale sportowe są użytkowane po 18 godzin dziennie przez uczniów czy osoby wynajmujące. 
Często są wymieniane szyby w obiektach sportowych, czy naprawiana jest kanalizacja. Jak 
podkreśla Pan Dyrektor takich awarii nie jest się w stanie przewidzieć, a te generują koszty 
naprawy. 
Pan Szafrański zadał pytanie, które place zabaw są pod opieką GOKiS. 
Pan Dyrektor odpowiedział, że pod opieką GOKiS jest 11 placów zabaw w poszczególnych 
miejscowościach. Pan Szafrański zadał pytanie czy place zabaw w Tulcach nad stawem też są 
pod opieką GOKiS i czy przeglądy placów zabaw są robione regularnie. Pan Żelazek 
odpowiedział, że żaden plac zabaw w Tulcach nie jest objęty opieką GOKiS-u, a place są 
kontrolowane raz w roku, odbywają się też przeglądy okresowe. Kontrole placów zabaw nie 
będące pod opieką GOKiS są również przeprowadzane, a takie kontrole są zlecane przez 
pracownika Urzędu.  
Radny Szafrański stwierdził, że jakiś czas temu był na placu zabaw w Kleszczewie i jego 
zdaniem plac wymagał remontu. Pan Dyrektor poinformował, że na chwilę obecną Zakład 
Komunalny ma już zlecony zakres prac do wykonania. 
Pan Dyrektor poinformował, że GOKiS stara się pozyskiwać pieniądze np. z wynajmu hal 
gdzie właściwie możliwy do dyspozycji czas na hali jest w całości wykorzystywany.  
W  czasie letnim ilość wynajmu na halach spada co jest związane z możliwością korzystania 
nieodpłatnie  z orlików. Nieodpłatne udostępnienie orlików generuje koszty a nie przynosi 
wpływów z korzystania.  
Pan Szafrański zadał pytanie kto ponosi koszty związane z oświetleniem Orlików porą 
wieczorną. Pan Dyrektor poinformował, że tymi kosztami też jest obciążony GOKiS., dodał, 
że koszty utrzymania czy zatrudnienia animatorów należą do obowiązków GOKiS.  
Pan Szafrański zapytał się jakie są możliwości wynajęcia orlików. Pan Dyrektor wyjaśnił, że 
nie możliwości wynajęcia tego obiektu można z niego korzystać bezpłatnie trzeba tylko 
wcześniej zarezerwować czas w terminarzu dostępnym na stronie www.kleszczwo-sport.pl. 
Pan Żelazek poinformował o kosztach jakie są ponoszone z tytułu ogrzewania np. budynków 
socjalnych przy boiskach i kosztów utrzymania boisk. 
Pan Rajchelt poinformował, że słyszał, iż w sąsiednich gminach trwają przymiarki do 
wprowadzenia opłat za użytkowanie Orlików. Pan Wawrzyniak wyraził swoje zdanie, że 
może Komisja Oświaty i Kultury powinna wyjść z inicjatywą, by zmienić darmowe 
korzystanie z oświetlenia na boiskach na rzecz ponoszenia kosztów za oświetlenie przez 
użytkowników.  
Pan Szafrański zapytał czy Orliki w niedzielę również są czynne. Pan Dyrektor odpowiedział, 
że od maja do września boiska są czynne codziennie również i w niedzielę z tym, że w 
niedzielę jest ustalona godzina od 15:30 – 17:30, nie są dokonywane rezerwacje boiska gdyż 
jest to czas przewidziany dla mieszkańców gminy, którzy całymi rodzinami chcą z tego 
boiska skorzystać.  
W dalszej części pan Dyrektor poinformował, że wynagrodzenia osobowe z pochodnymi 
stanowią kwotę 401.913,65 zł tj. 37,51 % poniesionych wydatków. Zatrudnienie na dzień 
31.12.2015r. wynosiło 8,5 etatu w tym z pracowników merytorycznych jest dyrektor GOKIS, 
Kierownik GOK, księgowa, administrator hali sportowej w Tulcach, a 4,5 etatu to pracownicy 
gospodarczy. Pan Dyrektor dodał, że oprócz osób zatrudnionych na umowy o pracę GOKiS 
zatrudnia jeszcze osoby na umowy zlecenie i są to np. instruktorzy, animatorzy. 
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Pan Dyrektor poinformował, o trudnościach jakie były z zatrudnieniem na zastępstwo 
księgowej, która obecnie jest na urlopie wychowawczym. W chwili obecnej są zatrudnione 
dwie osoby w niepełnym wymiarze, pracujące w godzinach popołudniowych. 
 Pan Wawrzyniak zadał pytanie czy nie lepiej i prościej jest zatrudnić firmę zewnętrzną 
zajmującą się księgowością GOKiS. Pan Dyrektor poinformował, że nie ma takiej 
możliwości, a związane jest to z dostępem do baz danych, które są wspólne dla księgowości 
urzędu jak i księgowości GOKiS i znajdują się na jednym serwerze. 
Z paragrafu 3020 – wydatki osobowe nie zaliczane do wynagrodzeń pokryto wydatki 
związane z wymogami BHP. Na wynagrodzenia bezosobowe tj. umowy zlecenia i umowy o 
dzieło wydano kwotę 89.286,32 zł. Paragraf 4210 obejmuje między innymi zakup środków 
czystości, materiały biurowe oraz druki, tonery do drukarek, materiały plastyczne, sprzęt 
sportowy, materiały remontowo-budowlane, elektryczne, instalacyjne, wyposażenie, a także 
artykuły spożywcze, medale, puchary, statuetki, dyplomy oraz pozostałe materiały niezbędne 
do organizacji imprez, spotkań oraz turniejów. Za zużycie energii elektrycznej, gazu oraz 
wody zapłacono kwotę 157.522,17 zł. Z paragrafu 4270 zapłacono 2.633,03 zł za naprawy i 
konserwacje. Z paragrafu 4280 - zakup usług zdrowotnych pokryte zostały wydatki związane 
okresowymi badaniami lekarskimi pracowników. Z paragrafu 4300 zapłacono między innymi 
za skład i druk gazety SAMORZĄD, ochronę mienia, opłaty pocztowe, opłaty za odbiór 
ścieków, usługi kominiarskie, wynajem mat wejściowych, a także wynajem autobusów, 
przeglądy, usługi serwisowe, opracowanie krzyżówek, odbiór ścieków. Paragraf ten obejmuje 
również zakup usług związanych z organizacją imprez, spotkań oraz turniejów ( w tym m.in. : 
programy artystyczne, nagłośnienie, oświetlenie, wynajem sceny, wynajem agregatu, obsługa 
sędziowska, konferansjerka, druk plakatów, opieka medyczna, ochrona fizyczna).  
Z paragrafu 4430 – różne opłaty i składki zapłacono składkę za ubezpieczenie mienia oraz 
ubezpieczenie NNW.  
W rozdziale 92116 Biblioteki w kosztach, GOKiS zaplanował 180.847,00 zł a wykonał 
185.091,56 zł co stanowi 102,35 % planu. Rozdział ten obejmuje wydatki związane z 
działalnością Biblioteki w Kleszczewie oraz filii w Tulcach. Zatrudnienie na dzień 31.12.15 r. 
wynosiło 2,5 etatu. Wynagrodzenia osobowe z pochodnymi stanowią kwotę 118.737,31 zł tj. 
64,15 % poniesionych wydatków. Z paragrafu 4210 zapłacono między innymi za prasę i 
prenumeraty gazet 2.150,90 zł , środki czystości 832,37 zł , materiały biurowe 3.323,72 zł , 
nagrody książkowe dla czytelników 756,57 zł, karty biblioteczne dla czytelników oraz 
wyposażenia bibliotek. Na zakup książek wydano kwotę 30.969,14 zł z tego 10.321,00 zł 
sfinansowano ze środków otrzymanych z Biblioteki Narodowej na realizację zadania pn. „ 
Zakup nowości wydawniczych dla bibliotek”.  Z paragrafu 4260 zapłacono za zużyty gaz oraz 
wodę 7.990,82 zł. Z paragrafu 4300 zapłacono między innymi za spektakle profilaktyczno-
edukacyjne, przewóz osób, przeglądy, naprawy oraz usługi serwisowe, opłaty abonamentowe 
– hosting systemu SOWA 2.520,00 zł, odbiór ścieków 425,61 zł. 
 
Należności instytucji Kultury wg stanu na 31.12.2015 r. przedstawione są w poniższej tabeli. 

Wyszczególnienie Kwota 
ogółem 

w tym: należności 
wymagalne 

Należności krótkoterminowe, z tego 18.477,27 11.073,61 

- z tytułu dostaw towarów i usług 18.477,27 11.073,61 

- z tytułu podatków  0,00 - 

 

Na wszystkie należności wymagalne wysyłane są wezwania do zapłaty. 

Stan środków pieniężnych na rachunku bankowym na dzień 31.12.15 r. wynosił 365,70 zł. 
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Zobowiązania instytucji Kultury wg stanu na 31.12.2015 r. 
 

Wyszczególnienie Kwota 
ogółem 

w tym: zobowiązania 
wymagalne 

Zobowiązania krótkoterminowe, z tego: 62.789,97 0,00 

- z tytułu dostaw towarów i usług  
 

30.303,03 0,00 

- z tytułu składek na ubezpieczenie społeczne, 
zdrowotne, fundusz pracy oraz podatek 
dochodowy, VAT 

22.474,59 0,00 

- pozostałe /m.in. zabezpieczenie należytego 
wykonania umowy/ 

9.609,75 0,00 

 
Zobowiązania z tytułu dostaw towarów i usług, z tytułu składek na ubezpieczenia społeczne, 
zdrowotne, fundusz pracy oraz podatek dochodowy zostały uregulowane w miesiącu styczniu 
2016 r. zgodnie z terminem płatności. 
Częścią integralną do sprawozdania opisowego jest zestawienie tabelaryczne uwzględniające 
plan, wykonanie i procent wykonania planu. 
Pan Dyrektor poinformował, że DZIAŁ SPORTU realizuje swoje zadania statutowe w 
oparciu o obiekty sportowe i rekreacyjne znajdujące się w poszczególnych miejscowościach 
Gminy Kleszczewo, przekazane GOKiS-owi w zarządzanie:  
- Kompleks obiektów sportowych w Tulcach i Kleszczewie, w skład którego wchodzą hale    

sportowe, boiska z nawierzchnią naturalną (trawiaste) i boiska ORLIK oraz dodatkowo w 
Kleszczewie – górka saneczkowa 

- Boisko ze sztuczną nawierzchnią w Ziminie 
- Strzelnica sportowa w domu „Nad Stawem” w Tulcach 
- Place zabaw dla dzieci w 10 -ciu miejscowościach gminy  
   GOKiS zaspokaja potrzeby mieszkańców gminy w zakresie sportu i rekreacji poprzez: 

• zapewnienie stałej oferty zajęć sportowych i organizację różnorodnych form 
aktywności ruchowej 

• działalność poszczególnych sekcji sportowych działających przy GOKiS-ie  
• stwarzanie warunków dla amatorskiego ruchu sportowego  
• udostępnianie bazy sportowej będącej w zarządzaniu GOKiS-u na potrzeby sportu i 

rekreacji  
Oferuje zajęcia i różne formy aktywności ruchowej takie jak:  
- gimnastyka 50+ (zajęcia rozpoczęto od stycznia w Tulcach, podobne zajęcia rozpoczęły się 
od kwietnia w świetlicy wiejskiej w Poklatkach. Pomysłodawcą i pierwszym instruktorem - 
Roman Mis, później dołączyli instruktorzy Jarosław Bytniewski i Zenon Piechocki), Nordic 
Walking (w kwietniu powstała nowa inicjatywa – cotygodniowe zajęcia Nordic Walking z 
instruktorem Romanem Mis), Rodzinna Sobota, bezpłatne zajęcia piłki nożnej, bezpłatne 
zajęcia piłki siatkowej, czy bezpłatne zajęcia tenisa stołowego. 
Działalność sekcji sportowych: 

• karate 
• tenisa stołowego – seniorów  
• młodzieżowej sekcji tenisa stołowego 
• piłki ręcznej dla dziewcząt 
• szachów 
• lekkiej atletyki  
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• badmintona  
Sekcja Karate, dotąd cieszyła się największym zainteresowaniem młodych mieszkańców 
gminy, do czerwca 2013 r. prowadziła zajęcia w przedszkolach. Propozycja by rozważyć, aby 
wprowadzić dodatkowe zajęcia z elementami karate w przedszkolach po zakończeniu 
podstawy programowej. Sekcja liczy 24 członków, którzy ćwiczą pod okiem szkoleniowców: 
tr. I kl. Arkadiusza Borowicza (aktualnego koordynatora ds. sportu młodzieżowego Polskiego 
Związku Karate Fudokan) i Magdaleny Czajkowskiej (kadrowiczka PZKF -aktualna wice 
mistrzyni świata w kumite ind. W kat U-21 w Mariborze – maj). Zawodnicy startowali w 
licznych turniejach, a rok 2015 przyniósł duże sukcesy:  
Adam Stasiłowicz - IIIm. Kumite ind. Kadetów +80 kg Ind. Mistrzostwa Polski PZKF w 
Sosnowcu – kwiecień 
Eliza Wojciechowska – III m, Kumite drużynowe juniorek – Drużynowe MP PZKF – Otwock 
– październik 
Szymon Wojciechowski – II m. Kumite ind. Młodzików styl kl. MW Mistrz. Młodzików 
Karate Fudokan – Złotów czerwiec  
W dniach 1-3 maja XI Zgrupowanie Karate oraz Otwarte Konsultacje Kadry Wielkopolski 
Karate PERFEKCJA 2015. Treningi prowadzili trenerzy Kadry Narodowej Polskiego 
Związku Karate Fudokan Sensei Maurycy Wawrzyniak 5Dan, Sensei Cezary Grenda 3Dan 
oraz Sensei Arkadiusz Borowicz 3Dan. W zajęciach uczestniczyło około 90 osób. 
Letnie zgrupowanie karate w Pucku, w którym uczestniczyło 12 zawodników. 
22 listopada 2015 r. staż z mistrzem karate TAKE MASA OKUYAMA - 10 dan, w którym 
uczestniczyło ok. 100 osób. 
Tenis stołowy – seniorów: sekcja utrzymuje swój poziom sportowy. Obecnie objętych 
zajęciami sekcji są 22 osoby. Pierwszy zespół występuje w III lidze, a drugi zespół w IV lidze 
PZTS.  
Młodzieżowa sekcja tenisa stołowego rozpoczęła swoją działalność we wrześniu 2014 r.  
Szkoleniem w 2015 roku objętych było 21 osób. Zajęcia prowadzi Leszek Hyżyk. Frekwencja 
na zajęciach wynosiła 90%. Zajęcia odbywają się w hali sportowej w Kleszczewie i hali 
sportowej w Tulcach. Dzięki działaniom wielu osób zaangażowanych w działalność tej sekcji 
jest ona ważnym ośrodkiem na „tenisowej mapie” Wielkopolski i z dumą reprezentuje Gminę 
Kleszczewo. 
Olbrzymi sukces wywalczony w rozgrywkach szkolnych, gdzie drużyna ZS w Tulcach w 
składzie: Jakub Lamperski i Bartłomiej Komosiński wywalczyła Mistrzostwo Pow. Pozn. 
oraz III miejsce w finale rejonowym Mistrzostw Szkół Woj. Wlkp. 
Sekcja - Piłka ręczna dziewcząt powstała stosunkowo niedawno i budowała pozycję piłki 
ręcznej na sportowej mapie gminy od podstaw. Aktualnie treningi prowadzone są w 3 
grupach, dwie grupy dla dziewczynek ze szkół podstawowych i jedna grupa dla dziewczynek 
z gimnazjum. Obecnie w zajęciach pod okiem dwóch instruktorów uczestniczy 69 dziewcząt.  
Działacze sekcji zorganizowali w 2015 r. w czerwcu w hali sportowej w Tulcach Turniej Piłki 
Ręcznej Dziewcząt Szkół Podstawowych Gminy Kleszczewo, który miał na celu 
podsumowanie całorocznej pracy, w którym udział wzięły cztery zespoły z terenu gminy.  
Podobnie jak to było w latach poprzednich systematyczne promowanie dyscypliny na terenie 
naszych szkół ułatwiło wysokie wyniki osiągnięte we współzawodnictwie Szkolnego 
Związku Sportowego - awans zespołu ZS Tulce do finału Pow. Pozn. 
Sekcja – szachy działała do czerwca 2015 r. - chwilowo zawieszona w działaniu. Pan 
Dyrektor poinformował, że szuka odpowiedniego instruktora, który potrafiłby przyciągnąć 
dzieci i młodzież do tej dyscypliny. Sekcja posiada bogate tradycje na terenie naszej gminy, 
była organizatorem Szachowych Mistrzostw Gminy. 
DZIAŁ SPORTU - lekka atletyka. Sekcja działa od sierpniu 2013 r. Dotychczas skupiała się 
na organizacji zgrupowań NORDIC WALKING i biegów, które odbyły się po raz pierwszy 
na terenie gminy w ramach akcji POLSKA BIEGA. Potrzeba podbudowy ogólnorozwojowej 
dla wszystkich sekcji. 
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DZIAŁ SPORTU – badminton. Sekcja powstała na początku marca 2014 r. Zajęcia 
prowadzą wolontariusze p.p. Krzysztof Porębiak i Karol Rybak. Obecnie regularnie w 
zajęciach uczestniczy od 10 do 17 dzieci ze szkoły podstawowej. 12 dzieci regularnie 
uczestniczyło w zawodach organizowanych w naszym regionie oraz w turniejach 
organizowanych w naszej hali sportowo-widowiskowej w Kleszczewie.   
Reprezentacja dziewcząt ZS z Kleszczewa: Joanna Rybak, Wiktoria Płóciennik i Amelia 
Rozmiarek zdobyły Mistrzostwo Pow. Pozn., a także wygrały zawody rejonowe i w finale 
wojewódzkim ponownie stanęły na podium zajmując trzecie miejsce. Na szczególną 
pochwałę zasługują najmłodsze zawodniczki, które obecnie należą do czołówki w swoich 
kategoriach wiekowych Maja Kurasiak, Olga Kosmowska, Wiktoria Kasprzyk, Hanna 
Wawrzyniak. Olga Kosmowska -Mistrzynią Wielkopolski. 
Joanna Rybak, reprezentuje klub z Przeźmierowa, jednak także regularnie uczestniczy w 
zajęciach w Kleszczewie i godnie reprezentuje szkołę do której na co dzień uczęszcza. 
Joanna zdobywa najwyższe miejsca w zawodach ogólnopolskich, wymienić należy piąte 
miejsce w Indywidualnych Mistrzostwach Polski Młodzików Młodszych zarówno w grze 
singlowej, jak i podwójnej, piąte miejsce w Drużynowych Mistrzostwach Polski Województw 
oraz kilkanaście medalowych pozycji w zawodach ogólnopolskich. 
Jest Mistrzynią WIELKOPOLSKI. 
Odbyły się turnieje amatorskie zespołów dla dzieci, młodzieży oraz dorosłych -p. nożna dla 
dzieci i młodzieży oraz dla dorosłych a także p. siatkowa. 
GOKiS organizuje imprezy strzeleckie (np. turnieje strzeleckie w ramach DNI GMINY i 
festynów, turniejów gminnych sołectw i turniejów indywidualnych – w ramach Akcji Zima),  
GOKiS współorganizuje cykl rozgrywek dla amatorów w piłkę nożną pod nazwą LIGA 
WIELKOPOLSKA - Kleszczewo, łącznie z ich finałem w postaci turniejów LIGI 
MISTRZÓW, a także turniejów halowych ORLEAGUE FUTSAL GRAND PRIX. W 
czerwcu gmina Kleszczewo była gospodarzem Mistrzostw Polski. 
Do priorytetowych planów należy utrzymanie dotychczasowej działalności tzn. ilości imprez 
i wydarzeń oraz utrzymania jakości szkolenia. 
GOKiS planuje wznowić działalność sekcji szachowej. 7 maja – Turnieje kwalifikacyjne do 
tegorocznych MŚ : 22. Mistrzostwa Polski Seniorów starszych – weteranów PFKS 
GRAND PRIX KARATE PFKS. 
Pan Dyrektor poinformował również, że znaczące zmiany zaszły w szacie graficznej gazety 
Samorząd. Obecnie gazeta jest wydawana w całości w kolorze co niewątpliwie podnosi 
jakość wydania. Obecnie udało się nawiązać współpracę z drukarnią w Żarach, w której druk 
kolorowy jest możliwy ze względu na przystępność ceny, ale jak zaznaczył dużym atutem jest 
szybkość wykonania zleconego druku. 
Pan Rajchelt zapytał czy za umieszczenie reklamy w Gazecie Samorząd są pobierane opłaty i 
ile sprzedawanych jest gazet. Pan Dyrektor poinformował, że tak, a pieniądze uzyskane z tego 
tytułu są zawarte w tabeli przychody. Dodał, że sprzedawanych jest około 650 gazet. 
Pan Szafrański zapytał się czy któryś numer gazety w zeszłym roku był rozdawany bezpłatnie 
i w jakim nakładzie. Pan Żelazek poinformował, że w ubiegłym roku nie było gazet 
rozdawanych ezpłatnie, dodał, że w latach poprzednich czasem tak się zdarzało i wówczas 
nakład wynosił około 2500 sztuk. 
Pan Szafrański zapytał gdzie się znajdują obecnie komputery otrzymane w grudniu z 
programu dotyczącemu przeciwdziałaniu wykluczeniu cyfrowemu i przekazane GOKiS-owi 
oraz ile ich było. Pan Żelazek poinformował, że część komputerów było przeznaczonych na 
bibliotekę, a reszta do GOK, gdzie jest salka ale jeszcze w chwili obecnej nie spełnia funkcji 
sali komputerowej, gdyż w niej odbywają się wszystkie zajęcia warsztatowe. Pan Dyrektor 
poinformował, ze trwają przygotowania by taką kawiarenkę w GOK otworzyć. Pan 
Szafrański zapytał się ile komputerów teraz znajduje się w GOK. Pan Dyrektor odpowiedział, 
że 3. Pan Szafrański zapytał się czy nie zostało ich przekazanych 10 albo 15. Pan Żelazek 
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poinformował, że komputery przekazane do GOK to też komputery znajdujące się w 
Bibliotekach w Tulcach i w Kleszczewie. 
Pan Żelazek dodał, że do GOKIS przekazanych zostało 13 komputerów z tego 2 w bibliotece 
w Tulcach, 2 w bibliotece w Kleszczewie, w biurze księgowej 1, a pozostałe w Ośrodku 
Kultury.  
Pan Szafrański wyraził swoje zdziwienie tym, że komputery, które miały służyć 
mieszkańcom są do dyspozycji księgowej. 
Pan Dyrektor wyjaśnił, że czekają za tym by móc otworzyć kawiarenkę i wówczas komputery 
zostaną tam odpowiednio zagospodarowane ale mimo wszystko sprawa nie jest taka łatwa i 
wynika to z braku możliwości również kadrowych. Pan Żelazek poinformował o braku 
chętnych by w tym miejscu np. wynająć lokal i go odpowiednio zagospodarować.  
Pan Szafrański zapytał jakiej powierzchni jest ten lokal. Pan Żelazek odpowiedział, że to 
lokal mający 20m2 i około 7 metrów zaplecza. 
Pan Szafrański poinformował, że na poprzedniej Sesji Rady Gminy Pan Bytniewski złożył 
interpelację w sprawie założenia spółdzielni socjalnej robiącej pierogi. Wyraził swoją opinię, 
że może to jest jakieś rozwiązanie kwestii wynajmu tego pomieszczenia. Jak zaznaczył trzeba 
by sprawdzić wszystkie wymogi i obostrzenia co do takiej działalności ale uważa, że mały 
biznes w tym miejscu to dobry pomysł. 
Pan Maćkowiak wyraził swoje zdanie, że budynek GOKiS to nie jest dobre miejsce na 
funkcjonowanie pierogarni. Uważa, że w gminie istnieją inne miejsca, w których można tego 
typu przedsięwzięcie zorganizować ale nie w budynku GOKiS-u.  
Pan Żelazek poinformował, że lokal, o którym jest mowa ma znaczne ograniczenia jeśli 
chodzi infrastrukturę  i nie każdy rodzaj działalności może się tam znaleźć. 
Pan Żelazek poinformował radnych o problemach z jakimi boryka się GOKiS związanych z 
koniecznością wykonania modernizacji np. hali sportowej w Kleszczewie. Pan Wawrzyniak 
powiedział, że warto by zrobić kosztorysy prac, które na obiektach sportowych trzeba 
wykonać i przedstawić to Radnym by w przyszłym roku móc je zawrzeć w budżecie gminy. 
Jak zaznaczył na chwilę obecną nie ma możliwości by takie prace wykonać. 
Pan Żelazek powiedział, że zdaje sobie sprawę z wysokości kosztów i możliwości 
finansowych gminy ale wyraził nadzieje, że może będzie istniała szansa na wykonanie prac w 
etapach i małymi krokami. 
Po zapoznaniu się z materiałem przedstawionym przez Pana Dyrektora Michała Żelazka i w 
związku z brakiem dalszych pytań przewodniczący Komisji Rewizyjnej o godzinie 10:20 
zamknął posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 
 
Protokołowała: 
Joanna Jankowiak  
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